
1 
 

 

 

 

OR.Oz.0022.30.2022 

 

PROTOKÓŁ NR  237/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 21 czerwca 2022 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

5.2. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego na organizację Powiatowego Święta Policji poprzez 

sfinansowanie obiadu dla 80 zaproszonych gości – zajęcie stanowiska.  

5.3. Pismo Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” w sprawie dofinansowania udziału 

zespołu w Finale 28. edycji Ogólnopolskich Mistrzostw w Minisiatkówce im. Marka 

Kisiela o Puchar KINDER Joy of moving – zajęcie stanowiska. 

5.4. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej  

w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno o numerze ewidencyjnym 146/8,  

o powierzchni 0,0406 ha, w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z siedzibą w Odolionie, z przeznaczeniem na drogę powiatową. 

5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące lokalizacji 

paneli fotowoltaicznych na budynkach szkoły oraz stanowiska projektanta w tej sprawie  

– zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zadań: „Rozbudowa infrastruktury sportowej przy 

Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – budowa boiska 

wielofunkcyjnego, rozbudowa sali sportowej o zaplecze i sale służące realizacji zajęć 

sportowych” i „Modernizacja, remont i wyposażenie pomieszczeń zapewniających 

właściwe warunki pracy pracowników administracyjnych i nauczycieli oraz poprawa 

bezpieczeństwa na terenie Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim” – zajęcie stanowiska. 

5.7. Informacja Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego na temat prac nad  projektem 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

pomiędzy ulicą Wyspiańskiego a terenem PKP oraz dla działki numer 39/1, położonej przy 

ulicy Kościelnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 21 czerwca 2022 r. o godzinie 8:30.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek i Małgorzata Wdowczyk. Małgorzata 

Wdowczyk uczestniczy w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 236/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14 czerwca 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 236/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 14 czerwca 2022 r. 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Wnoszę o zdjęcie z porządku punktu: 

5.6. Pismo Wykonawcy Przedsiębiorstwa Robót Drogowych „INODROG” Spółka  

z o.o. z siedzibą w Inowrocławiu dotyczące realizacji umów z 23 lutego 2022 r. na:  

- zadanie nr 3 pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża  

na odcinku od km 5+301,50 do km 10+100,00 Etap II o długości 4,7985", informujące  

o przygotowaniu propozycji wykonania robót zamiennych na realizowanej inwestycji. 

i zmianę numeracji kolejnego punktu, tj. pkt 5.7. staje się pkt 5.6., a pkt 5.8. staje się pkt 5.7. 

Czekamy na przygotowanie przez Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu stanowiska  

w sprawie kolejnych pism firmy „INODROG”, które do nas wpłynęły. Chciałabym rozpatrzyć 

te pisma razem, na jednym posiedzeniu Zarządu.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Planowany termin posiedzenia komisji konkursowej to 29 lipca 2022 r. godzina 10:00. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 20 czerwca 2022 r. znak: PS.2111.3.2022 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na organizację Powiatowego Święta 

Policji poprzez sfinansowanie obiadu dla 80 zaproszonych gości – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia finansowego  

na organizację Powiatowego Święta Policji poprzez sfinansowanie obiadu dla 80 

zaproszonych gości.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim i udzielić wsparcia 

finansowego na organizację Powiatowego Święta Policji, które odbędzie się 14 lipca 2022 r. 

w Ciechocinku,  poprzez sfinansowanie obiadu dla 80 zaproszonych gości za kwotę 7.120 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił udzielić wsparcia finansowego na organizację 

Powiatowego Święta Policji, które odbędzie się 14 lipca 2022 r. w Ciechocinku,  poprzez 

sfinansowanie obiadu dla 80 zaproszonych gości za kwotę 7.120 zł.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 czerwca 2022 r. znak: PS.0532.3.2022 wraz z pismem 

Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 9 czerwca 2022 r.  

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na organizację Powiatowego Święta Policji 

poprzez sfinansowanie obiadu dla 80 zaproszonych gości, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” w sprawie dofinansowania 

udziału zespołu w Finale 28. edycji Ogólnopolskich Mistrzostw w Minisiatkówce im. 

Marka Kisiela o Puchar KINDER Joy of moving – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Zarządu Klubu Siatkarskiego 

„Aleksandria” w sprawie dofinansowania udziału zespołu w Finale 28. edycji Ogólnopolskich 

Mistrzostw w Minisiatkówce im. Marka Kisiela o Puchar KINDER Joy of moving. 

Koszt udziału w rozgrywkach to kwota ok. 4.000 zł. Z wniosku wynika, że w kosztach mieści 

się zapewnienie noclegów, wyżywienia i transport zawodniczek. 

 

Pani Paulina Smykowska – w budżecie na sporcie w usługach mamy wolnych środków  

do końca bieżącego roku 2.800 zł.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – moim zdaniem należy wesprzeć finansowo udział zespołu  

w tych zawodach, to są Ogólnopolskie Mistrzostwa. 

 

Pan Adam Potaczek – nie często drużyna z naszego powiatu bierze udział w imprezie tej 

rangi. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” i dofinansować udział 

zespołu w Finale 28. edycji Ogólnopolskich Mistrzostw w Minisiatkówce im. Marka Kisiela  

o Puchar KINDER Joy of moving, który odbędzie się w dniach 1 – 3 lipca 2022 r.  

w Gliwicach, w kwocie 2.800 zł z przeznaczeniem na zakwaterowanie, wyżywienie  

i transport, ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” 

i postanowił dofinansować udział zespołu w Finale 28. edycji Ogólnopolskich Mistrzostw  

w Minisiatkówce im. Marka Kisiela o Puchar KINDER Joy of moving, który odbędzie się  

w dniach 1 – 3 lipca 2022 r. w Gliwicach, w kwocie 2.800 zł z przeznaczeniem  

na zakwaterowanie, wyżywienie i transport, ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu 

na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 czerwca 2022 r. znak: PS.0532.3.2022 wraz z pismem 

Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” z dnia 2 czerwca 2022 r. w sprawie 

dofinansowania udziału zespołu w Finale 28. edycji Ogólnopolskich Mistrzostw  

w Minisiatkówce im. Marka Kisiela o Puchar KINDER Joy of moving, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości 

położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno o numerze ewidencyjnym 

146/8, o powierzchni 0,0406 ha, w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, z przeznaczeniem na drogę 

powiatową. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb 

Ośno o numerze ewidencyjnym 146/8, o powierzchni 0,0406 ha, w trwały zarząd Zarządowi 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, z przeznaczeniem 

na drogę powiatową. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno o numerze 

ewidencyjnym 146/8, o powierzchni 0,0406 ha, w trwały zarząd Zarządowi Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, z przeznaczeniem  

na drogę powiatową. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął decyzję o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej w gminie 

Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno o numerze ewidencyjnym 146/8, o powierzchni  

0,0406 ha, w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z siedzibą w Odolionie, z przeznaczeniem na drogę powiatową. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 15 czerwca 

2022 r. znak: GN.Gg.6844.8.2022 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno o numerze 

ewidencyjnym 146/8, o powierzchni 0,0406 ha, w trwały zarząd Zarządowi Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, z przeznaczeniem  

na drogę powiatową, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

lokalizacji paneli fotowoltaicznych na budynkach szkoły oraz stanowiska projektanta 

w tej sprawie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące lokalizacji paneli fotowoltaicznych na budynkach 

szkoły oraz stanowiska projektanta w tej sprawie. 

Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 22 kwietnia 2022 r., zapoznał się z pismem Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącym lokalizacji paneli 

fotowoltaicznych na budynkach szkoły oraz stanowiskiem projektanta w tej sprawie  

i postanowił podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie w terminie późniejszym. Proszę  

o informację w tym temacie pana Wicestarostę. 

 

Pan Adam Potaczek – trwają prace, projektant ma się ostatecznie określić, myślę, że to 

nastąpi w tym tygodniu lub przyszłym. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli nie podejmujemy decyzji, czekamy na ostateczne stanowisko 

projektanta.  

 

Pan Adam Potaczek – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, wysłuchał informacji Wicestarosty Aleksandrowskiego i nie 

podjął decyzji w sprawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczącego lokalizacji paneli fotowoltaicznych na budynkach szkoły. 

Oczekujemy na dalsze wyjaśnienia w tej sprawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wysłuchał informacji Wicestarosty Aleksandrowskiego i nie podjął decyzji  

w sprawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącego 

lokalizacji paneli fotowoltaicznych na budynkach szkoły. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 14 kwietnia 2022 r. znak: 

Rz.7013.1.4.2.2022 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 23 lutego 2022 r. dotyczące lokalizacji paneli fotowoltaicznych na 

budynkach szkoły oraz stanowiska projektanta w tej sprawie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zadań: „Rozbudowa infrastruktury 

sportowej przy Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – 

budowa boiska wielofunkcyjnego, rozbudowa sali sportowej o zaplecze i sale służące 

realizacji zajęć sportowych” i „Modernizacja, remont i wyposażenie pomieszczeń 

zapewniających właściwe warunki pracy pracowników administracyjnych  

i nauczycieli oraz poprawa bezpieczeństwa na terenie Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zadań: 

„Rozbudowa infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim – budowa boiska wielofunkcyjnego, rozbudowa sali sportowej 

o zaplecze i sale służące realizacji zajęć sportowych” i „Modernizacja, remont i wyposażenie 

pomieszczeń zapewniających właściwe warunki pracy pracowników administracyjnych  

i nauczycieli oraz poprawa bezpieczeństwa na terenie Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

W pierwszej kolejności zajmijmy się infrastrukturą sportową. Pani Dyrektor SPS Nr 4 

chciałaby równocześnie dokonać realizacji dwóch zadań, tj. budowa boiska 

wielofunkcyjnego, rozbudowa sali sportowej. Program Ministerstwa Sportu i Turystyki 

„Sportowa Polska – Program Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej” polega na tym, że 

w ramach tego programu budowane są obiekty ogólnodostępne. Miałabym zastrzeżenia co do 

tego jak sala sportowa i boisko w SPS Nr 4 miałyby być ogólnodostępne. Poprosimy panią 

Dyrektor o ustosunkowanie się do tego, jak zamierza spełnić ten wymóg ogólnodostępności.   

Pytanie do Zarządu, czy my jako Zarząd jesteśmy pewni, że chcemy iść w te obydwa obiekty 

sportowe. Dopóki nie zaangażowaliśmy środków w projekty i nie złożyliśmy wniosków  

w konkursie to jeszcze możemy do jakoś ukierunkować. Moim zdaniem, jeśli mielibyśmy  

w ogóle finansować jakąś infrastrukturę sportową na terenie Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 to powinna być to, w tym momencie, rozbudowa sali sportowej.  Dlatego, że jest tam 

mała sala, w kiepskim stanie, i jest ona niepełnowymiarowa. Moim zdaniem, powinniśmy iść 

w kierunku rozbudowy sali sportowej. Całość zadania, tj. budowa boiska wielofunkcyjnego  

i  rozbudowa sali sportowej, myślę, że na dzień dzisiejszy będzie to koszt 3 – 4 mln. zł. 

Dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki to 50%. Boję się, że jeśli podejdziemy do 

tego tak szeroko, wejdziemy w oba obiekty, to nie będziemy w stanie zapewnić wkładu 

własnego do tego zadania, jeśli uzyska dofinansowanie ze środków rządowych. To są moje 

wątpliwości. Otwieram dyskusję. 
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Pan Adam Potaczek – co by nie było jest potrzebny projekt, to po pierwsze. Po drugie, 

konkurs, edycja 2022, już się zakończył, termin składania wniosków minął 31 marca br.    

Po trzecie, w szkole należałoby utworzyć sportowy klub szkolny. Po czwarte, chodzi  

o pieniądze, mamy w tej chwili wiele napiętych działań i nas na wydawanie ok. 70 tys. zł  

na projekt sali nie stać, w tej chwili. Nie wiadomo kiedy ta inwestycja byłaby realizowana. 

Przypominam trwa drugie postępowanie na wyłonienie wykonawcy remontu Pałacu 

Trojanowskich w ZS Nr 1 CKP, Konserwator Zabytków grozi nam karami, cały czas toczy się 

batalia o ukończenie przebudowy dróg powiatowych w ramach środków z Polskiego Ładu.  

W tej chwili nie mamy pieniędzy, żeby myśleć w ogóle nad zleceniem projektu na to zadanie, 

na rozbudowę sali sportowej.  

 

Pani Lidia Tokarska – myślimy o rozbudowie sali sportowej w przyszłych latach, a teraz 

tylko o projekcie.  

 

Pan Adam Potaczek – tak, ale każde 70 tys. zł liczy się. Trudne będą negocjacje  

z INODROG-iem wykonawcą przebudowy trzech naszych dróg powiatowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – może niech Zarząd Powiatu zaproponuje pani Dyrektor skupienie się 

na działaniu mającym na celu rozbudowę sali sportowej. Natomiast środki finansowe 

będziemy szukać w budżecie, w najbliższych miesiącach, bo teraz ich nie ma. 

 

Pan Adam Potaczek – po zakończeniu inwestycji. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak, po zakończeniu bieżących inwestycji drogowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – musimy to zrobić mądrze i racjonalnie. Proponuję, żebyśmy wyrazili 

stanowisko, że jesteśmy za rozbudową sali gimnastycznej i ewentualnym składaniem wniosku 

do Ministerstwa Sportu i Turystyki o dofinansowanie w przyszłym roku. Ale środków 

finansowych w tym momencie nie ma, ale będziemy je szukać w kolejnych miesiącach.  

 

Pani Paulina Smykowska – pani Dyrektor musi zrobić wszystko, żeby spełnić warunki 

konkursu.  

 

Pani Lidia Tokarska – taki wniosek musimy skierować do pani Dyrektor. Prosimy  

o zapoznanie się z regulaminem konkursu „Sportowa Polska – Program Rozwoju Lokalnej 

Infrastruktury Sportowej” i dokonanie wszelkich starań, żeby pozostałe warunki, poza 

projektowe, były w szkole spełnione. Żeby nie było tak, że wydamy pieniądze na projekt, 

złożymy wniosek i nie otrzymamy dofinansowania ponieważ nie spełniamy warunków 

udziału w programie. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy miejsce, które wyznaczyła pani Dyrektor na salę 

sportową mierzyła tylko ona sama, czy specjaliści? 

Ogarniając ten teren tylko wzrokiem, to ja miejsca na salę sportową tam nie widzę. 

Odległości od budynków muszą być zachowane zgodnie z przepisami.  
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Pani Lidia Tokarska – biorąc pod uwagę obiekt pełnowymiarowy, mam wątpliwości w tym 

zakresie. Pani Dyrektor twierdzi, że boisko się zmieści na tym terenie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja mam wątpliwość, czy się sala sportowa zmieści, a co 

dopiero boisko wielofunkcyjne.  

 

Pani Lidia Tokarska – pani Dyrektor oświadczyła na piśmie, że się zmieści i to i to. Jest 

odpowiedzialność Dyrektora za to co pisze. Moim zdaniem, jeśli faktycznie dojdzie do 

projektowania to wówczas projektant stwierdzi, czy da się to zrobić czy nie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ta sala sportowa ma być typowa 12 m / 24 m? 

 

Pani Lidia Tokarska – tak. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – obecna sala jest mała. 

 

Pani Lidia Tokarska – ma być sala większa, ma tam być zaplecze, schowek na sprzęt 

sportowy, szatnia.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w przypadku szkoły specjalnej powinny być jeszcze małe 

sale rehabilitacyjne.  

 

Pani Lidia Tokarska – i toaleta dla osób niepełnosprawnych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – takie są wymogi.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zadania 

„Rozbudowa infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim – budowa boiska wielofunkcyjnego, rozbudowa sali sportowej 

o zaplecze i sale służące realizacji zajęć sportowych”, widzi możliwość realizacji zadania  

w zakresie rozbudowy sali sportowej.  

Ponadto, proponuję wystąpić do Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

o zasięgnięcie opinii Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim i projektanta w zakresie możliwości rozbudowy 

sali gimnastycznej i przedłożenie informacji, czy spełnione zostaną warunki określone  

w regulaminie pilotażowego programu Ministerstwa Sportu i Turystyki „Sportowa Polska – 

Program Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej” m.in. dotyczące ogólnodostępności 

obiektów sportowych umożliwiających masowe uprawianie sportu i funkcjonowania klubu 

sportowego. A także, zobowiązać Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 do podjęcia działań mających na celu spełnienie warunków programu. 
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Jednocześnie, proponuję podjąć decyzję o ewentualnym wystąpieniu do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu  

na opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę sali gimnastycznej po zakończeniu  

i rozliczeniu rozpoczętych przez powiat w bieżącym roku inwestycji.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zadania „Rozbudowa 

infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – budowa boiska wielofunkcyjnego, rozbudowa sali sportowej o zaplecze i sale 

służące realizacji zajęć sportowych”, widzi możliwość realizacji zadania w zakresie 

rozbudowy sali sportowej.  

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

o zasięgnięcie opinii Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim i projektanta w zakresie możliwości rozbudowy 

sali gimnastycznej i przedłożenie informacji, czy spełnione zostaną warunki określone  

w regulaminie pilotażowego programu Ministerstwa Sportu i Turystyki „Sportowa Polska – 

Program Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej” m.in. dotyczące ogólnodostępności 

obiektów sportowych umożliwiających masowe uprawianie sportu i funkcjonowania klubu 

sportowego. Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 do podjęcia działań mających na celu spełnienie warunków programu. 

Zarząd Powiatu, postanowił podjąć decyzję o ewentualnym wystąpieniu do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu  

na opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę sali gimnastycznej po zakończeniu  

i rozliczeniu rozpoczętych przez powiat w bieżącym roku inwestycji.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jeśli brakuje sal dydaktycznych w szkole to na piętrze sali 

sportowej można takie sale lekcyjne zaprojektować i utworzyć.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – druga część pisma Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 

im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim dotyczy remontu i wyposażenia budynku 

szkoły. 

 

Pani Paulina Smykowska - Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 19 maja 2022 r., 

zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 

im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na przeprowadzenie 

niezbędnych prac remontowych i modernizacyjnych w budynku szkoły związanych  

z zabezpieczeniami przeciwpożarowymi, zaleceniami po przeglądzie budynku, zapewnieniem 

prawidłowych warunków pracy pracowników administracyjnych oraz o zabezpieczenie 
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środków finansowych w wysokości 66.000 zł na ten cel i postanowił rozpatrzyć go po 

przyjęciu informacji z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2022 r. 

oraz określeniu przez Dyrektora nazwy zadania inwestycyjnego obejmującego zadania 

wymienione we wniosku celem ewentualnego wprowadzenia do budżetu powiatu.  

W odpowiedzi pani Dyrektor podała nazwę zadania. 

 

Pani Lidia Tokarska – Zarząd Powiatu pozytywnie odniósł się do propozycji pani Dyrektor 

w zakresie wykonania remontu szkoły, z tym, że musimy znaleźć na to zadanie środki  

w budżecie powiatu. Musimy zrobić w szkole to co jest niezbędne. Poszukamy tych 66 tys. zł 

w budżecie i pani Dyrektor niech realizuje to zadanie inwestycyjne, celem poprawy 

bezpieczeństwa w szkole i dostosowania do wymogów przeciwpożarowych i innych, które 

były zalecone po przeglądzie budynku.  

Pani Dyrektor musi przeprowadzić zapytanie ofertowe i przedstawić informację Zarządowi 

Powiatu o realnej kwocie za jaką remont ten zostanie wykonany, razem z terminem 

wykonania, terminem płatności, żebyśmy mogli podjąć dalsze działania. 

Musimy ująć w budżecie środki finansowe na to zadanie i najlepiej wykonać je w tym roku.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na realizację przez 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie 

Kujawskim zadania pn. „Modernizacja polegająca na remoncie i wyposażeniu budynku 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – w podziale na II etapy” 

(etap I – 19 tys. zł - poz. 1, 2, 3, 5, 7 z pisma Dyrektora SPS Nr 4 z dnia 6 maja 2022 r., etap 

II – 40 tys. zł - poz. 4 z pisma Dyrektora SPS Nr 4 z dnia 6 maja 2022 r.) i wystąpić do Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego, na najbliższej sesji, o zabezpieczenie w budżecie powiatu 

środków finansowych na ten cel. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na realizację przez Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim zadania pn. „Modernizacja polegająca 

na remoncie i wyposażeniu budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim – w podziale na II etapy” (etap I – 19 tys. zł - poz. 1, 2, 3, 5, 7 z 

pisma Dyrektora SPS Nr 4 z dnia 6 maja 2022 r., etap II – 40 tys. zł - poz. 4 z pisma 

Dyrektora SPS Nr 4 z dnia 6 maja 2022 r.) i postanowił wystąpić do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego, na najbliższej sesji, o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków 

finansowych na ten cel. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 czerwca 2022 r. znak: 

RI.042.10.2022 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana 

Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 czerwca 2022 r. w sprawie zadań: 

„Rozbudowa infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim – budowa boiska wielofunkcyjnego, rozbudowa sali sportowej 
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o zaplecze i sale służące realizacji zajęć sportowych” i „Modernizacja, remont i wyposażenie 

pomieszczeń zapewniających właściwe warunki pracy pracowników administracyjnych  

i nauczycieli oraz poprawa bezpieczeństwa na terenie Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Informacja Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego na temat prac nad  

projektem zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego pomiędzy ulicą Wyspiańskiego a terenem PKP oraz dla działki numer 

39/1, położonej przy ulicy Kościelnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Informacja Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego na temat prac nad  projektem zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ulicą Wyspiańskiego a 

terenem PKP oraz dla działki numer 39/1, położonej przy ulicy Kościelnej w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 26 maja 2022 r., postanowił wystąpić do Burmistrza 

Miasta Aleksandrowa Kujawskiego o przedłożenie informacji na jakim etapie jest 

uzgodnienie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w obrębie ewidencyjnym ulica Wyspiańskiego, Miasto Aleksandrów Kujawski, 

zgodnie ze złożonym wnioskiem Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z prośbą o możliwie 

szybkie jego uchwalenie. Otrzymaliśmy odpowiedź, że prace trwają i zmierzają ku końcowi. 

Oczekujemy na informacje, kiedy te prace się zakończą i plan zagospodarowania 

przestrzennego zostanie uchwalony. Chodzi nam o to, żebyśmy mieli możliwość zbycia 

naszej działki. Nic nie możemy z nią zrobić dopóki nie ma planu zagospodarowania dla tego 

obszaru. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

przyjął do wiadomości informację Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego na temat 

prac nad  projektem zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego pomiędzy ulicą Wyspiańskiego a terenem PKP oraz dla działki numer 

39/1, położonej przy ulicy Kościelnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego na temat prac nad  projektem zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ulicą Wyspiańskiego a terenem PKP oraz 

dla działki numer 39/1, położonej przy ulicy Kościelnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 20 czerwca 

2022 r. znak: GN.Gg.680.35.2022 wraz z informacją Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego z dnia 14 czerwca 2022 r. na temat prac nad  projektem zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ulicą 

Wyspiańskiego a terenem PKP oraz dla działki numer 39/1, położonej przy ulicy Kościelnej  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:56. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


